





1 December 2016

Nomination to the Best Emerging Exhibit Award and the Best Exhibit Technology Award of SMTA China East 2017

SMTA China presents two new recognitions to nominated exhibitor(s) who display outstanding materials, equipment or services at NEPCON China 2017. The new awards include the **Best Emerging Exhibit** Award and the **Best New Technology Exhibit** Award of SMTA China East 2017 / NEPCON China 2017. The SMTA China Recognition Program strives to recognize and celebrate excellence in the electronics industry, inspiring our member companies and exhibitors to achieve the highest technology standards and move the industry forward. SMTA invites the nominees to the SMTA China Reception and Recognition Award Ceremony on 25 April 2017 where SMTA China announces the winner of





each award and presents them with a plaque and billboard for booth display.

The qualification criteria for these two new awards:

The Best Emerging Exhibit Award	 SMTA China member or Exhibitor of NEPCON China 2017 Product/Service displayed at NEPCON China 2017 as a new exhibit never previously shown at any show or exhibition Complete the nomination form of SMTA China Recognition Award Program 2017 with a high resolution digital color picture of product 			
The Best Technology Exhibit Award	 SMTA China member or Exhibitor of NEPCON China 2017 Product/Service displayed in the NEPCON China 2017 Complete the nomination form of SMTA China Recognition Award Program 2017 with a high resolution digital color picture of product 			

Appointed by the Technical Advisory Council of SMTA China the judging panel, comprised only of User Members, provides a professional and unbiased selection from amongst the nominees. SMTA China will charge RMB200 for the nomination administration Fee .

Deadline of nomination: 31 March 2017 (Friday)

SMTA China East Conference Organizing Committee







SMTA China Recognition Award Program Nomination Form

Please complete and email the nomination form to the SMTA China Shanghai to "peggychen@smta.org.cn". Name Organization: SMTA Mbr # Booth #: Position(s) E-mail Telephone Fax Address Product to be nominated Brand/Model: Country of Design/Mfg Features of the product (Add sheet if required) Specifications . of the product (Add sheets if required) I would like to nominate the above product/service for the Best Emerging Exhibit Award/Best Exhibit Technology Award* of the SMTA China East Recognition Program 2017. (One form per each Award nomination) Signature Date

^{*} Please delete the inappropriate







2016年12月1日

2017 年华东高科技会议最佳创新展品大奖 和最佳展品技术大奖的提名

中国 SMTA 对在第二十七届中国国际电子生产设备暨微电子工业展中展出的杰出材料,设备和服务颁发两个奖项。

这两个奖项包括在 2017 年华东高科技会议 / 第二十七届中国国际电子生产设备暨微电子工业展中的最佳创新展品大奖和最佳展品技术大奖。

中国 SMTA 认可奖项力求去认可和表彰行业中的卓越,同时激励我们的会员企业和参展商达到更高的技术标准并竭力推动整个行业进步和发展。中国 SMTA 邀请提名者出席 2017 年 4 月 25 日中国 SMTA 周年颁奖典礼,各奖项的得奖者接受得奖证书和一个可以放在摊位上展示的得奖牌





这两个奖项的资格标准:

	- 参加第二十七届中国国际电子生产设备暨微电子工业展中的中国				
最佳创新展品大奖	SMTA 会员和展商				
	- 在第二十七届中国国际电子生产设备暨微电子工业展中作为一个				
	新产品/服务展出,并且之前没有在任何展览展出过				
	- 完整填写 2017 年中国 SMTA 认可奖项的提名表格并且附上具有				
	高分辨率的产品彩色图片				
最佳展品技术大奖	- 参加第二十七届中国国际电子生产设备暨微电子工业展中的中国				
	SMTA 会员和展商				
	- 在第二十七届中国国际电子生产设备暨微电子工业展中作为一个				
	新产品/服务展出,并且之前没有在任何展览展出过				
	- 完整填写 2017 年中国 SMTA 认可奖项的提名表格并且附上具有				
	高分辨率的产品彩色图片				

中国 SMTA 技术顾问委员会评定,只包括用户企业,在提名者中提供专业和公正的选择。 中国 SMTA 收取人民币 200 元作为提名行政安排费用

提名截至日期: 2017年3月31日(星期五)

中国 SMTA 华东高科技会议委员会







中国 SMTA 认可奖项提名表格

请完整填写提名表格并且邮件至中国 SMTA 上海办事处 "peggychen@smta.org.cn"

姓名	:				
公司					
中国 SMTA 会员号	:			摊位号	:
职位				邮箱	:
电话				传真	:
公司地址				-	
沙坦					
被提名的产品					
品牌/型号					
设计/制造商	: 				
产品特点 (如有需要请添加页面)	:				
,					
产品规格					
(如有需要请添加页面)					
我愿意提名以上 (一张表格提名		17 年中国 SM	TA 华东认可	奖项的最价	佳创新展品大奖 / 最佳展品技术大奖